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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISE, Lö

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Országgyű lés Hivatala

Irományszám gIf4
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Érkezett - 2018 JAN i 8 .

írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (Ii . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI . 6.) Korm. rendelet 21,§ 3 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Pintér Sándor Belügyminisztériumot vezető
miniszterhez ,

„Tudunk-e arról, hogy Magyarországon több minid forintért adják-veszik az újsZUCötteket? ”

címivel . A választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyre több család szeretne gyermeket örökbe fogadni Magyarországon, azonban ez hosszú é s
körülményes folyamat, akár 3-4 évig is eltarthat, A nagy kereslet miatt pedig egyre töb b
terhes anya dönt úgy, hogy pénzt kér magzatáért, hangzott el egy tévéműsorban . Akár 5 milli ó
forintot is adnak a gyermeket akaró szülők a kisbabáért .
A becslések szerint Magyarországon jelenleg 20 ezer gyermek vár arra, hogy örökbe adják ,
ennek ellenére közülük évente csak 900 kerül új szül őkhöz. Pedig egyre többen szeretnének
örökbe fogadni, és egyre többen vannak azok, akik akár fizetnének is a gyermekért .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Tudnak-e arról, hogy Magyarországon több millió forintért adják-veszik a z
újsxülöttcicet?

• Folynak-e eljárások a gyermekkereskedések ügyében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . január 18 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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